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Fråga till stadsbyggnadsnämndens ordförande angående trivsamhet, ordning 

och reda i Västra Roslags Näsby 

I Mitt i Täby har vi kunnat läsa om rivningen av Tibble simhall. Vi Täbybor kan i artikeln ta del 

av att Täby kommun avser att i väntan på framtida byggplaner ställa i ordning tomten så att 

den blir trivsam under mellantiden. Här kan vi läsa planeras för en tillfällig offentlig plats med 

bland annat grönska, sittplatser och kanske ett utegym.  

Samtidigt har den nu till stora delar inflyttade stadsdelen Västra Roslags Näsby i åratal inte 

bara dragits med en byggtrapp till stationen, utan också två för stadsdelen centralt placerade 

tomter i ett anskrämligt skick. Långt ifrån trivsamt. Täby kommun skall vara en kommun med 

ordning och reda - men det verkar inte gälla Västra Roslags Näsby. 

 

             Bild: Västra Roslags Näsby 11/6 -25 

Min fråga till stadsbyggnadsnämndens ordförande är därför nu: 

- Avser du som stadsbyggnadsnämnden ordförande tillse att de centralt placerade 

tomterna i Västra Roslags Näsby i väntan på byggnation blir iordningställda och 

uppsnyggade på liknande sätt som simhallstomten? 
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